
Hogyan indult a karriered, miért lettél 

belsőépítész?

Béké sc sabán szüle t t em, pedagóg us 
szülők gyerekeként. Már az óvodában 
kiderült, hogy érdekel a  művészet és 
szépen ra jzolok. Nagymamám hatá-
sára ez irányú érdeklődésemet iskolás 
koromban a  szüleim is támogat ták. 
Később Szegedre a Tömörkény István 
M űvé s ze t i  S z ak közé p i s kol á b a ve t-
tek fel szobrász szakra, ahol kőfara-
gást és díszítőszobrászatot tanultam. 
A szegedi Dóm téren máig láthatók az 
első kőfaragó munkáim: a  vármegye 
címerek közöt t és a  Szentháromság 
szobor talapzatán. A középiskola utol-
só évében már fel jár tam Budapestre 
a  MOM E előd jének az előkészítőjére, 
majd első próbálkozásra felvet tek az 
építész szakra. T urányi Gábor, Göde 
Andrá s, C somay Z sófia, R eimholc z 
Péter és Ferencz István voltak a mes-
tereim, nagyon jó közegből kerültünk 
ki. Az egyetem után fél évet külföldön 
dolgoztam, kiállításokat terveztem és 
k ivit elez t em nemze tközi c sapatban. 
Ezután Csomay Z sófia, korábbi men-
t orom bea jánlo t t Z obok i Gábornak, 
és az ő irodájában Demeter Nóra keze 
alat t dolgozhat tam belsőépítészként 
négy és fél évig, ahol rengeteget tanul-
tam. Meghatározó időszak volt. 2007-
ben már egyre több privát munkám lett, 
és úgy éreztem elérkezet t az idő, hogy 
saját lábra áll jak. Ekkor alapítot tam 
meg a Plusdesign Studiót.

Mik voltak az első munkáitok? 

E k koriban vol t a z el s ő nagy ho t el- 
bumm, úgyhogy nem nagyon gondol-
kodtunk. Sok szállodát egyszerűen fel-
hív tunk és megkérdez tük, hogy nem 
kell-e nekik belsőépítész. Kellett! Közel 
1500 szobát biz t osan t ervez t ünk ab-
ban az időben: az Anna Grand Hotellel 
kezdtük, az tán dőltek a  szállodapro-
jek t ek az évek során. Z alak aros t ól 
a  Mi skolc t apolc ai Avalon Park i ng 
számos szálloda viseli a kézjegyünket 
szer te az országban. A gazdasági vál-
ság újabb irányt mutatott: 2008 és 2010 
közöt t kifejezet ten luxus kategóriás 
c saládi házakra, villaépüle tekre áll-
tunk át, és így képesek voltunk átvé-
szelni ezt a nehéz időszakot.

Sosem bántad meg, hogy nem marad-

tál nagy építészirodánál? 

Nem, az alapvető célom mindig is egy 
kisebb, családias iroda volt. Olyan meg-
rendelői körrel szeretek dolgozni, akik 
mellett megtehetem, hogy designerként, 
művészként megválogatom a munkákat. 
A megrendelőinknek mindig maximális 
hozzáér tést nyú jtok, legyen az nagy 
vagy kis munka.  Rengeteg különböző 
projektben veszünk részt, ami lehet egy 
bevásárlóközpont-felújítás vagy csak né-
hány információs, recepciós pult megter-
vezése és kivitelezésének koordinálása. 
Olyan munkákon dolgozunk, amiken az 
emberek érzik, hogy másfajta gondolko-
dással készülnek – a cél mindig az, hogy 
az elégedett ügyfelek mellett egyfajta 
előremutató, a legfrissebb trendeket kö-
vető és sokak számára inspiráló munká-
ink legyenek.

Minek tudod be a sikereiteket? 

Szemben sok belsőépítésszel, mi már na-
gyon korán elkezdtünk fotórealisztikus 
látványterveket készíteni, ami akkor ab-
szolút újdonságnak számított, és a meg-
rendelőink nagyon szeret ték, illet ve 
a mai napig szeretik ezeket. Ugyancsak 
az egyik legnagyobb erősségünk az utol-
só részletekig kidolgozott kiviteli terv, 
aminek köszönhetően minden egyértel-
műen megjelenik a papíron.  

pedig az iroda menedzsere, aki egyben 
a jobb kezem is: ő viszi az operatív részt, 
ideértve a pénzügyi, jogi és egyéb munká-
kat, mint például éves tervek és logiszti-
kai feladatok koordinálása. A stúdióélet 
nagyon hektikus: néha napokig össze 
vagyunk zárva, máskor egész héten alig 
találkozunk, amikor éppen terepen va-
gyunk, vagy a  par tnerekkel terveket 
egyeztetünk és anyagokat válogatunk.

Egyik látványos, mostanában elkészült 

munkátok a Zileat reggeliző Budán. 

Mesélnél róla? 

Különleges feladat volt, mer t nagyon 
picike a hely és nagyon sok minden tör-
ténik benne. Nagyon harmonikusan dol-
goztunk a tulajdonos párral, ahol a hölgy 
egy olyan saját reggelizőt szeretett volna, 
amit külföldön látott és megszeretett.

A gasztró nagyon jól áll nektek: profi, 

de személyes és egyedi, amit csinál-

tok. 
Régóta próbálkozunk azzal, hogy amit 
a  nagyvilágban látunk, azt megpróbál-
juk elhozni Magyarországra és beépíteni 
a munkáinkba. Végre Budapest is eljutott 
a gasztró piacon is egy izgalmas szintre, 
amiért hálásak lehetünk a belsőépítész 
kollégáknak, a séfeknek, a turistáknak, 
de legfőképp a befektetőknek.

Mennyiben más szegmens magánlaká-

sokat tervezni? 

Ez egy teljesen más terület. A kezdetek 
óta tervezünk különféle lakóingatlanokat, 
köztük prémium színvonalat képviselő  
airbnb-s design lakásokat, eladásra szánt 
ingatlanokat, és olyanokat, amiket saját 
maguk számára terveztetnek a tulajdo-
nosok. Nagyon szép magánvilláink készül-
nek most, ezekre rendkívül büszkék va-
gyunk. Jó érzés, amikor ilyen minőségben 
megvalósulnak az elképzeléseink.

Ezek mellett min dolgoztok még 

jelenleg?

Izgalmas beruházásokon dolgozunk, és 
meg tisztelő munkákat is kaptunk is-
mert, neves megbízói körökből. Mindig 
korábbi, elismer t munkáink nyitottak 
meg új kapukat. Készül egy szállodánk, 
egy hatalmas budai villa és egy kis cuk-
rászda is. Egyelőre ennyit árulok el.

“A cél mindig  
az, hogy az elégedett 

ügyfelek mellett  
előremutató,  

a legfrissebb trende-
ket követő és sokak  
számára inspiráló 

munkáink  
legyenek.”

A Plusdesign Studio alapítója, Fejes Gergő belsőépítész  
nagy nevek mellett gyűjtötte első tapasztalatait, majd hamar  

saját céget alapított. Merész volt, amikor be lehetett  
jelentkezni telefonon nagy szállodaprojektekért,  

vagány, amikor nyugati színvonalú látványterveket adott  
megrendelői kezébe, és okosan döntött, amikor válságbiztos  

luxuslakásokat kezdett el tervezni.

Jókor, jót  
és jó helyen,  

avagy belsőépítészet  
bátraknak

Potré

Déber Gábor

Szöveg

Babics Anna 

Milyen csapattal dolgozol? 

Ahogy mondtam, kis csapat vagyunk, 
két-három építész, belsőépítész dolgozik 
az irodában, plusz vannak külsős part-
nereink. Van látványtervezőnk, az öcsém 
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1
A Zileat Brunch and Bistró 
belső terének élénk, vidám 
hangulatát a hely izgalmas, szí-
nes ételei inspirálták. A keskeny 
teret tükrökkel tágították.  
Fotó: Gosztom Gergely

2
A bejáratnál kialakított pult 
kifinomult, franciás hangulatot 
tükröz, a letisztult környezetben 
megjelenő tárgyak mind üzene-
tértékkel bírnak. 
Fotó: Gosztom Gergely

3
A keskeny vendégtér egyik ol-
dalára egy növényfal, a másikra 
egy dzsungelmintás tapéta 
került, az Instagram-fotók ké-
szítésére kijelölt hellyel.  
Fotó: Gosztom Gergely

4
A tervező saját lakása, amelynél 
a cél egy showroom jellegű 
enteriőr kialakítása volt, nyers-
beton felületekkel, minőségi 
bútorokkal, rengeteg feketével 
és sötét tónussal.  
Fotó: Hlinka Zsolt

5
Ebben a belvárosi lakásban 
a tulajdonosok kérése az volt, 
hogy luxusszálloda jellegű 
legyen az enteriőr – a fürdő-
szoba nagylapos burkolatokkal, 
csúcskategóriás szaniterekkel 
és kiegészítőkkel készült.  
Fotó: Gosztom Gergely 
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